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   Protokół Nr  1/2024 

 

 

 

Posiedzenie Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki, Rozwoju Rodziny  

Rady Powiatu w Kluczborku w dniu  28 maja 2024r. 

 

 

 

Przewodniczył radny Robert Wietrzyk - Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, 

Sportu, Turystyki, Rozwoju Rodziny. 

 

 

Porządek posiedzenia:  
1. Otwarcie posiedzenia.  

2. Wybór Zastępcy Przewodniczącego Komisji.  

3. Przygotowanie Planu Pracy komisji na 2024 rok.  

4. Wolne wnioski. 

5. Zamknięcie posiedzenia.  

 

 

Ad.1 

Posiedzenie komisji otworzył Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki, 

Rozwoju Rodziny Pan Robert Wietrzyk, który przywitał wszystkich obecnych na posiedzeniu 

i następnie przedstawił radnym proponowany porządek obrad. W posiedzeniu uczestniczyło  

4 radnych. Radni nie wnieśli uwag do proponowanego porządku posiedzenia i jednogłośnie 

go przyjęli. 

 

 

Ad.2  

Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu z porządku obrad wybór Zastępcy 

Przewodniczącego i poprosił o zgłaszanie kandydatów. Przewodniczący zgłosił radnego Pana  

Marka Wyrwę. Radny wyraził zgodę na kandydowanie. Innych kandydatur nie zgłoszono. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie wybór radnego Marka Wyrwę na Zastępcę 

Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki, Rozwoju Rodziny. W 

głosowaniu wzięło udział 4 radnych i 4 głosami za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących, radny 

Marek Wyrwa został wybrany na Zastępcę Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, 

Sportu, Turystyki, Rozwoju Rodziny. 

 

Ad.3  

Przewodniczący Komisji przeszedł do kolejnego punktu z porządku obrad, plan pracy na rok 

2024 i przedstawił proponowany projekt planu pracy. Głos zabrał radny Pan Marek Wyrwa, 

który zaproponował aby w planie pracy znalazł się punkt poświęcony funkcjonowaniu 

Internatu SOSW w Kluczborku. Radny Marek Wyrwa powiedział, że przydałaby się w 

Internacie kuchnia dostępna dla uczniów w godzinach popołudniowych. Remontu wymaga 

pomieszczenie dla nauczycieli na I piętrze budynku. Był duży remont, pomieszczenie zostało 

pominięte a są zauważalne braki.  

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie proponowany plan pracy na rok 2024 z 

uwzględnionymi uwagami radnych: 
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1. Analiza wykonania budżetu za rok 2023.  

2. Omówienie oferty edukacyjnej szkół ponadpodstawowych powiatu kluczborskiego na 

rok szkolny 2024/2025.  

3. Analiza funkcjonowania Internatu Specjalnego Ośrodka Szkolno – Wychowawczego 
oraz domów dziecka dla których organem prowadzącym jest powiat kluczborski 

(wizytacje w Internacie i domach dziecka). 

4. Analiza i opiniowanie projektów uchwał powiatu kluczborskiego.  

5. Ocena wykonania budżetu za I półrocze roku 2024.  

6. Analiza naboru do szkół i placówek oświatowych prowadzonych przez powiat 

kluczborski na rok szkolny 2024/2025.  

7. Analiza wyników zdawalności egzaminu maturalnego i egzaminu zawodowego  

w poszczególnych szkołach powiatu kluczborskiego.  

8. Analiza kosztów funkcjonowania jednostek oświatowych powiatu kluczborskiego  

9. Opiniowanie projektu budżetowego na rok 2025.  

10. Podsumowanie pracy komisji i wypracowanie planu na rok 2025.  

 

Plan pracy Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki, Rozwoju Rodziny na rok 2024 

został przez radnych przyjęty- 4 głosy za. 

 

Ad.4. 

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Pan Robert Wietrzyk, który poprosił o przygotowanie 

przez wydział finansowy informacji na temat ilości przekazanych środków finansowych przez 

samorządy (Gmina Kluczbork, Wołczyn, Byczyna, Lasowice Wielkie) na poczet remontu 

dróg  powiatowych i Szpitala w Kluczborku w roku 2023. Głos zabrał radny Pan Jakub 

Goliński, który powiedział, że Gmina Byczyna nie dokłada się do Szpitala. Żadna z gmin też 

nie dokłada się do murów w Byczynie. Głos zabrał Przewodniczący Komisji Pan Robert 

Wietrzyk, który powiedział, że takie zestawienie da radnym obraz tego jak środki są 

podzielone. Szpital jest powiatowy a z tego co się orientuje to tylko Gmina Kluczbork 

dokłada się do niego. Inaczej jest z drogami. Tutaj gminy Byczyna czy Wołczyn partycypują 

w kosztach remontu dróg. Pan Jakub Goliński powiedział, że w Byczynie problem stanowią 

zarośnięte chodniki. Głos zabrał radny Pan Lesław Czernik, który powiedział, że z tego co się 

orientuje chodniki miały być czyszczone.  

 

Ad.5  

Przewodniczący Komisji w związku z wyczerpaniem porządku obrad podziękował wszystkim 

za udział i zamknął posiedzenie Komisji. 

Na tym protokół zakończono. 

  

 

 

                                                                            

Przewodniczący Komisji Oświaty, 

Kultury, Sportu, Turystyki, Rozwoju Rodziny 

                                                                                                

Robert Wietrzyk 

 

 

 

Protokołowała : 

Anna Klyszcz 


